
Ředitel Ruského vědeckého centra
informoval o velkém o velkém počtu
světových výrobců – zájemců, kteří chtějí
vyrábět ruskou bezpečnou, již
distrubuovanou vakcínu SPUTNIK V, proti
Covid-19
- CZ24 News | 23. října 2020

RUSKO: Ředitel Gamalejova ústavu Alexandr Gincburg hovořil o „frontě výrobců“, kteří chtějí
vyrábět a prodávat vakcínu Sputnik V proti koronavirové infekci.

„Nyní se skutečně vytvořila fronta výrobců, kteří se chtějí dostat do naší registrační dokumentace.
Formálně vstup do registrační dokumentace umožňuje vyrábět tento lék, vstoupit s ním do civilního
oběhu, zkrátka prodávat ho,“ řekl Gincburg na zasedání Valdajského diskusního klubu.Gincburg
rovněž uvedl, že ruská vakcína proti koronaviru nemá žádné závažné vedlejší účinky. Podle jeho slov
je vakcína dvousložková. První složku dostalo 17 tisíc obyvatel Moskvy a Moskevské oblasti, kteří se
účastní testů, druhou složku dostalo asi 6 tisíc lidí.

„Mohu vás ujistit, že neexistují žádné závažné vedlejší účinky kromě těch, které jsou uvedeny v
pokynech k použití vakcíny,“ řekl Gincburg ve vysílání televizního kanálu Rusko 24.

Předtím Gincburg také uvedl, kdy bude proočkována většina obyvatel RF.
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„Přibližný odhad: v prosinci bude množství vyráběné vakcíny, doufám, 5–6 milionů dávek za měsíc,
což podle našich odhadů umožní imunizaci 70 % populace naší země během 10–12 měsíců. A to je
prahová hodnota, která je podle učebnic epidemiologie nezbytná k tomu, aby infekce, která je
přenášena aerosolem, byla kontrolovatelná očkovací látkou,“ řekl Gincburg během svého vystoupení
v Radě federace.V srpnu ruské ministerstvo zdravotnictví zaregistrovalo první vakcínu na světě k
prevenci covidu-19, vyvinutou Národním výzkumným centrem epidemiologie a mikrobiologie N. F.
Gamaleji, která dostala název Sputnik V.

Itálie poděkovala za ruskou pomoc v boji proti covidu-19

Italský ministr zahraničí Luigi Di Maio během schůzky s ruským ministrem zahraničí Sergejem
Lavrovem vyjádřil vděčnost za ruskou pomoc Římu v boji proti pandemii koronaviru.

„Ještě jednou bych chtěl poděkovat Rusku za veškerou pomoc, která byla poskytnuta v té nejtemnější
a nejtěžší době,“ řekl Di Maio.Italský ministr zahraničí také poblahopřál Rusku k pokroku
souvisejícímu s vývojem vakcíny proti covidu-19.

Itálie byla během pandemie jednou z nejhůře postižených zemí Evropy a byla prvním epicentrem
kromě Číny.

V březnu začali do Itálie přijíždět ruští vojenští virologové a epidemiologičtí experti na 15
samostatných letounech ruských vzdušných sil. Celkem navštívilo Itálii osm lékařských a
ošetřovatelských týmů, aby mohli lékaři poskytnout životně důležitou léčbu a došlo k dezinfeci
zdravotnických zařízení a domovů důchodců v zemi.

Zdroj: https://cz.sputniknews.com/


